
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 25/01/2023 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, βουλευτή Επικρατείας  
 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Μη υπαγωγή των εργαζόμενων του ΜΕΤΡΟ που τοποθετήθηκαν 

υπηρεσιακά στις Αστικές Συγκοινωνίες στο ενιαίο σύστημα κινητικότητας των 

δημοσίων υπαλλήλων» 

 

Κύριε Υπουργέ,  
 

Με το νομοσχέδιο για τις ΔΕΚΟ που ψηφίστηκε τον Σεπτέμβρη του 2022 εργαζόμενοι του 
ΜΕΤΡΟ μετατάχθηκαν στις Αστικές Συγκοινωνίες και εξαιρέθηκαν, έτσι, απ' το ενιαίο 
σύστημα κινητικότητας των δημοσίων υπαλλήλων. Η εν λόγω εξαίρεση επηρεάζει αρνητικά 
πολλούς εργαζόμενους αυτής της κατηγορίας, οι οποίοι ήλπιζαν με το σύστημα αυτό να 
μετακινηθούν υπηρεσιακά στην επαρχία, χωρίς να προσφύγουν στην συνδρομή 
παρεμβάσεων κάποιων προσώπων με ειδικό βάρος ενώπιον των υπηρεσιακών τους Αρχών 
για να επιτευχθεί ο στόχος αυτός. Οι υπάλληλοι αυτοί ελπίζουν σε μια θεσμική παρέμβασή 
σας, προκειμένου να τύχουν του ευεργετήματος της υπαγωγής στην κινητικότητα, έστω και 
με την παραχώρηση υπέρ τους μιας περιόδου χάριτος, όπως συνέβη σε παρόμοια 
περίπτωση με τους εργαζόμενους της πρώην ΔΕΗ, αφού, οι εν λόγω υπηρετούν σε φορέα 
του ευρύτερου δημόσιου τομέα.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες νομοθετικές πρωτοβουλίες, προκειμένου να 

υπαχθούν στο καθεστώς κινητικότητας οι εργαζόμενοι του ΜΕΤΡΟ που μετατάχθηκαν  

υπηρεσιακά τον περασμένο Σεπτέμβριο στις Αστικές Συγκοινωνίες, εφόσον οι τελευταίοι 

υπηρετούν σε φορέα του ευρύτερου δημόσιου τομέα; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ 
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